



Consumer and  
Corporate Affairs Canada

Legal Metrology

Consommation  
et Corporations Canada

Métrologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

S.WA-4076 Rev. 1

FEB - 8 1989

**NOTICE OF APPROVAL**

Issued by statutory authority of the Minister of Consumer and Corporate Affairs Canada for (category of device):

Electronic Bench Scales

**APPLICANT / REQUÉRANT:**

Cardinal Scale Manufacturing Co. Inc.  
Detecto Scale Co.  
P.O. Box 151, 203E Daugherty  
Webb City, Missouri  
USA 64870

**MODEL(S) / MODÈLE(S):**

2225-2; 2215-2  
2216-2  
2225-5  
2216-5  
2225-10  
2216-10  
2225-50  
2216-50  
2225-100  
2216-100

**NOTE:** This approval applies only to devices, the design, composition, construction and performance of which are, in every material respect, identical to that described in the material submitted, and that are typified by samples submitted by the applicant for evaluation for approval in accordance with sections 14 and 15 of the Weights and Measures Regulations. The following is a summary of principal features only.

**AVIS D'APPROBATION**

Émis en vertu du pouvoir statutaire du Ministre de Consommation et Corporations Canada, pour (catégorie d'appareil):

Balances de table électroniques

**MANUFACTURER / FABRICANT:**

Cardinal/Detecto  
Webb City, Missouri  
USA

**RATING / CLASSEMENT:**

2.5 lb x 0.0005 lb  
OR/ou 1.14 kg x 0.0002 kg  
5 lb x 0.001 lb  
OR/ou 2.3 kg x 0.0005 kg  
10 lb x 0.002 lb  
OR/ou 4.5 kg x 0.001 kg  
50 lb x 0.01 lb  
OR/ou 22.7 kg x 0.005 kg  
100 lb x 0.02 lb  
OR/ou 45.4 kg x 0.01 kg

**REMARQUE:** Cette approbation ne vise que les appareils dont la conception, la composition, la construction et le rendement sont identiques, en tout point, à ceux qui sont décrits dans la documentation reçue et pour lesquels des échantillons représentatifs ont été fournis par le requérant aux fins d'évaluation, conformément aux articles 14 et 15 du Règlement sur les poids et mesures. Ce qui suit est une brève description de leurs principales caractéristiques.

